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Särskilt yttrande 
 

TN 2025-885                                                                                                          

Överföring från kommunstyrelsens anslag till förfogande för tekniska nämnden 
 

Vi Sverigedemokrater har i sig inga synpunkter på förslaget till beslut, men vill påtala att vi har  

konsekvent varit motståndare till införandet av MEX-linjerna, efterson det medfört väldigt stora 

ombyggnader och förändringar i Malmös infrastruktur på bekostnad av bilismen, åter igen kan vi 

konstatera att det föreslås ges ytterligare anslag för driftskonsekvenser kopplade till MEX-

linjerna. 

Vi kan bara beklaga Malmös skattebetalare som får bära notan för detta symbolpolitiska projekt !  

Eftersom det redan är beslutat och i stort genomfört gällande MEX-linjerna, så ser vi inga skäl att 

inte bevilja medel, eftersom det i detta skede av processen kan bli kontraproduktivt.  
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